
Fra: Anders Favrbo favrbo@hotmail.com
Emne: Referat og aktioner fra Bestyrrelsesmøde 24-nov-2021
Dato: 25. november 2021 kl. 12.40

Til: bestyrelsen@gfkatrinedal.dk

Referat og actionen fra Bestyrelsesmøde 24. nov. 2021 kl. 2000 hos Knud Erik  

 
Deltagere: Knud Erik, Ulf, Axel, Henrik og Anders 

1. Aktioner fra sidst blev gennemgået. Kun aktioner som ikke er løst eller ændret er gengivet
her 

Birketræ på trekanten. Pga. sygdom er beskæring udskudt.  
Max, Henrik, Knud Erik finder ny dag 

generalforsamling:  
Vedtægtsændringer blev gennemgået. Ulf færdiggøre og rundsender 

Man skal sende info omkring pålæg til bestyrelsen  
Flytte fristen fra fristen for forslag  
Mulighed for at afholde generalforsamling elektronisk  
Formand ændres til forperson 

Proces:   
1) Axel udsender indkaldelse: 2. Januar: Advisere, at vi at frisen for indkomne
forslag er 10 januar. 2) vi tager den ordinære generalforsamling først. 3)
 Ekstra ordinær   
Ulf skriver oplæg en bestyrelsesberetning med input fra Anders
(grønneveje/bansboplads).   

Ulf genopstiller op som forperson, Anders genopstiller til bestyrelsen  
Børglumvej 19 A+B sagen.  

Sagen er sluttet og konklusionen er at vi ændre vedtægter så det ikke sker igen   
Vi skal undersøge om vi er dækket af en bestyrelsesforsikring (Ulf undersøger
hvordan vi er dækket)  - afventer svar 

Grønneveje og 30 km/t 
Enighed omkring 30 km/t er ønskeligt og skal til generalforsamling for beslutning 
Anders undersøger forslag om de ca. 10 vejbump med chauseesten i asfald kommer
til at koste.  

Katrinedalsmodellen (jf. Mail, 04 okt.)   
Ulf svarer denne at vi giver vejbidrag   

Bangsboplads   
For /Imod : Der har været møde i gruppen og der er for og imod i gruppen. Der er
spørgsmål til den tekniske løsning. Anders går til Kaare (KPK) for at få svar på disse
spørgsmål evt. få Kaare til at få penge af HOFOR til at undersøge det. Hvis det ikke
er muligt vil projektet blive sat på hold.  

Trekanten /Katrinedalsplads. Anders delte tilbud. Det ser godt ud og det skal præsenteres
på Generalforsamlingen.  

Anders taler med Magrete (beboer i foreningen som er havearkitekt) hvad hun
tænker omkring forslaget.  
Anders forbereder oplæg til generalforsamling 

2. Struktur i bestyrelsesarbejde (mødefrekvens: fast hver 2 md, hvem tager hvilke opgaver
på mail, Brug af hjemmesiden til at styre opgaver/projekter). Vi aftalte at det kommer på
første møde for næste periode efter generalforsamlingen  

Anders tager det med til mødet 

3. Samling af dokumenter 

Forsikring – OK 

Pullerter – Sendt til Axel (21-nov) 

mailto:Favrbofavrbo@hotmail.com
mailto:Favrbofavrbo@hotmail.com
mailto:bestyrelsen@gfkatrinedal.dk


Kontrakt med HOFOR omkring vandveje og grønne veje (ulf finder) 

Leverandører (Henrik) 

Andet ? 

4. Udsatte hjørner - Skilte og lastbiler (Jf. mail fra sidste uge) -> Gennemgang af forslag fra
Snorre (KPK), vi har få lastbiler gennem området og ofte med gøremål i foreningen. De vil
nok dreje alligevel og samtidigt kommer skilte til at fylde meget.  

Anders siger taler med Snorre om at vi ikke er interesseret 

5. Budget Mange store projekter i gang. Der er ca. 900.000 kr i foreningen, så det er OK i
forhold til de projekter vi har: 

Rød bøg ombygning: 250.000 kr -> 400.000 
30 km/t Bump: 150.000-250.000 
Beplantning grønne veje 80.000 kr 
Løbende vedligehold 
Bangsboplads hvis vi ikke går videre 

6. Thomas Skjold og TDC – mail om fliser for TDC som på bangsbovej 62 – Vi afventer at
han for svar fra TDC  

7. Bangsbovej 64: Ødelagte fliser efter nedrivning  

Knud Erik skriver til dem. 

1. Ladestandere og kabling af elbiler udenfor egen matrikel 
Axel ser på de muligheder så vi får et katalog for hvad vi gør. 

2. Køreplan for udførsel af flisearbejde (beskrivelse af overkørsler, fliser mm. til
leverandører) 

Axel laver skriv til leverandører hvordan, så beskrivelse af overkørsler, fliser mm. til
leverandører  
Axel laver faneblad hvad skal du være opmærksom på når du bygger  

1. Fliser på bangsbovej er der knækkede fliser så det giver en ekstra regning - OK 

2. ”tankstations kollegiet” på katrinedalsvej ved kronen vil kun betale hvis de får adgang til
generalforsamling. 

Ulf skriver til dem omkring at enten betaler de vejbiddrag (uden møderet til general
forsamling) eller betaler for evt. konkrete påbud kommunen som må komme 

3. Når vi erstatter asfalt på fortovet efter påkørsler skal vi lægge chausesteen 

Axel skriv det køre plan for flisearbejdet) 

4. Slidlaget på kaløvej tæt på dronninglundvej er fjernet.  

Henrik skriver til Kommunen (Henriette) 

 

 

 

 

Med venlig hilsen

Anders Kjær Favrbo


